











International Textile Value Chain (ITVC) Expo

17, 18, 19 August 2023
Surat International Exhibition & Convention Centre (SIECC)

ITVC Highlights

 10,000 sqm Gross Exhibition Space	 7000+ Visitorships	 600+ Exhibitors	 200+ Speakers	 15+ Technical Sessions	 10+ Participation Countries	 100+ Supporting Partners
--	---	--	--	--	--	---

Key Focus Areas

 Technical Textile	 Sustainable Textile	 Traditional Textile	 Product Launch	 ODOP Pavilion	 Technology Showcase	 Fashion Show	 BSM, B2G & B2B Meeting
--	--	--	---	--	--	---	---

International Textile Value Chain Expo 2023

August 17-19, 2023

Surat International Exhibition & Convention Centre (SIECC), Surat

The ASSOCHAM (The Associated Chambers of Commerce and Industry of India) is organizing the “**International Textile Value Chain Expo**” on **17th -19th August 2023** at the **Surat International Exhibition & Convention Centre (SIECC), Surat**.

This exhibition, a comprehensive Trade Fair on Textiles and Non-Textiles, aims at showcasing the best and the latest in textiles from Farm to Foreign, be it technology or products. It is designed to highlight business opportunities and provide opportunities for launching new products, exploring avenues for new business relations, joint ventures, strategic alliances, and partnerships worldwide as also new locations for setting up business in India.

It will host more than 500 exhibitors in over 10,000 sqm, with a footfall of more than 7,000 visitors spanning three days. Additionally, the event will see participation from more than 10 Indian states and 10 global countries, with 200 plus speakers sharing insights in 15 technical sessions.

Focus Segments: Technical Textile, Home Textile, Sustainable Textile and Traditional Textile.

Detailed information and brochure are available at: <https://www.assochem.org/event-detail.php?event=international-textile-value-chain-itvc-expo>.



Contact person: Mr. Deepanshu Shokeen, E: deepanshu.shokeen@assochem.com,
M: +919999377763, 7042229368



ITVC Highlights

 10,000 sqm Gross Exhibition Space	 7000+ Visitorships	 600+ Exhibitors	 200+ Speakers	 15+ Technical Sessions	 10+ Participation Countries	 100+ Supporting Partners
--	---	--	--	--	--	---

Key Focus Areas

 Technical Textile	 Sustainable Textile	 Traditional Textile	 Product Launch	 ODOP Pavilion	 Technology Showcase	 Fashion Show	 BSM, B2G & B2B Meeting
--	--	--	---	--	--	---	---

International Textile Value Chain Expo 2023

17-19 августа 2023 г.

Международный выставочный и конференц-центр Сураат, г. Сураат

The ASSOCHAM (Ассоциация торгово-промышленных палат Индии) организуют “International Textile Value Chain Expo 2023” 17-19 августа 2023 года в Международном выставочном и конференц-центре Сураат (SIECC), г. Сураат.

Данная выставка – это комплексная торговая ярмарка текстильных и нетекстильных изделий, направленная на демонстрацию лучших и новейших текстильных изделий от фермерских до иностранных, будь то технологии или продукты. Она предназначена для освещения деловых возможностей и запуска новых продуктов, изучения возможностей для новых деловых отношений, совместных предприятий, стратегических альянсов и партнерских отношений по всему миру, а также новых мест для открытия бизнеса в Индии.

В ней примут участие более 500 экспонентов на площади более 10000 кв. м, а количество посетителей за три дня составит более 7000 человек. Кроме того, в мероприятии примут участие более 10 штатов Индии и 10 стран мира, а более 200 докладчиков поделятся своими мыслями на 15 технических сессиях.

Основные сегменты выставки: технический текстиль, домашний текстиль, экологичный и традиционный текстиль.

Детальная информация и брошюра доступна на сайте:

<https://www.assochem.org/event-detail.php?event=international-textile-value-chain-itvc-expo>.

Контактное лицо: Г-н Дипаншу Шокин, Эл. почта:

deepanshu.shokeen@assochem.com, Сот: +919999377763, 7042229368